
Bona tarda 

Senyor alcalde, senyors i senyores regidors, membres del Consell 

Infantil, famílies, mestres... 

Aquest curs hem constituït el Consell Municipal d’Infants de 

Castellar amb l’objectiu de representar els infants del poble i poder 

expressar les nostres opinions, propostes i idees, per tal que siguin 

tingudes en compte a l’hora de prendre decisions que ens afecten 

com a ciutadans i per col�laborar a què Castellar sigui encara 

millor. 

El Consell Infantil Municipal de Castellar està format per nens i 

nenes de 5è i 6è de primària de les escoles del poble. Cada classe 

té una persona com a representant. 

Per facilitar la participació de tothom, a cada escola hem instal�lat 

una bústia per recollir les propostes de tots els nostres companys i 

hem explicat, a les classes dels cursos més petits, què és el Consell i 

per a què serveix, per animar-los a dir la seva. També hem obert un 

apartat del Consell d’Infants a la web de l’Ajuntament, des d’on 

podem rebre propostes dels nens i nenes per correu electrònic. 

A més a més de fer propostes sobre el poble, en general, cada 

curs el Consell es fixarà en un tema de treball per pensar-hi amb 

més profunditat. Aquest curs el tema que se’ns ha proposat és 

donar idees per millorar el pati de les escoles. 

Des del mes de gener, els representants ens hem trobat, 

aproximadament, un cop al mes. En les trobades hem comentat 

les propostes que hem anat rebent a les bústies i hem posat en 

comú el treball que hem fet sobre els patis. 

També, després de cada trobada, hem anat a la ràdio, perquè 

tothom s’assabenti del que fem i del que opinem. 

Algunes de les propostes i dels suggeriments que hem rebut a les 

bústies fan referència a millores en els patis, per això, les indicarem 



després. Les propostes que hem rebut sobre el poble són les 

següents: 

 

- millorar l’skate-parc, 

- posar més jocs en els parcs i que sigui per a totes les edats, 

- posar una bústia de propostes del Consell en el Mercat 

municipal. 

- al carrer Dr. Ferran, a la dreta, hi ha un tros de la vorera que 

està trencada i que caldria arreglar-la. 

- Al carrer Prat de la Riba hi ha un aparcament de càrrega i de 

descàrrega però que moltes vegades es poden trobar cotxes 

aparcats en doble filera, descarregant. 

Aquestes són les propostes que hem rebut a les bústies. Ara us 

explicarem les propostes que hem fet per millorar els patis de les 

escoles. 

 

A l’escola Bonavista proposem: 

- En el pati d’infantil: fer un sorral més gran que compleixi la 

normativa, posar una caseta nova i reparar el tobogan. 

- En el pati de primària: posar dues taules de ping-pong i 

algunes taules i bancs de fusta. 

- Pintar els jocs tradicionals (xarranca, palet...) i les línies de les 

pistes de bàsquet, futbol i voleibol, arreglar els forats de les 

pistes de bàsquet, pintar els plafons de les cistelles i pintar les 

parets del pati de colors. 

- Els alumnes i els mestres podem pintar els jocs tradicionals i les 

línies dels camps d’esports, però necessiten l’ajuda d’un 

tècnic municipal per valorar i concretar la resta de propostes. 



 

A l’escola Joan Blanquer hem dit: 

- En el pati d’infantil: s’haurien de canviar les fustes que formen 

el sorral i fer els costats  més fondos, perquè no es facin forats, 

posar més sauló a terra, traient les pedres abans, per tapar 

tots els forats, protegir les columnes, instal�lar algun joc més 

(un tobogan, per exemple... i posar més joguines, com carros, 

pales o galledes. 

- En el pati de primària: es podria treure el sorral i es podria 

reconvertir en hort, instal�lar algunes taules i bancs i una taula 

de ping-pong, renovar les xarxes de les porteries de futbol i de 

les cistelles de bàsquet, fer més alta la reixa de separació 

amb el carrer perquè no surtin les pilotes, plantar algun arbre 

més i fer la instal�lació per posar una xarxa per jugar a 

voleibol. 

 

L’escola Mestre Pla proposem: 

- En el pati d’infantil: posar algun element que faci ombra, 

reomplir amb sorra el sorral, arreglar les fonts per tal que els 

nens puguin pitjar el polsador, que ara està molt fort, i dedicar 

més espai a l’hort. 

- En el pati de primària: les fonts també tenen el pitjador molt 

fort i s’hauria d’arreglar, posar taules i bancs, assegurar les 

cistelles de bàsquet, que ara es poden moure, fer quelcom al 

pati perquè no durin tant els bassals d’aigua quan plou, posar 

les xarxes a les cistelles de bàsquet i posar una per jugar a 

voleibol, posar una taula de ping-pong. 

- Separar millor el pati de primària del d’infantil perquè ara, de 

vegades, la pilota passa de l’una a l’altre i podem fer mal als 

més petits. 



- Organitzar un taller o un curset de pintura mural per pintar 

algunes de les parets de l’escola. 

 

L’escola Emili Carles Tolrà proposem: 

- Organitzar un torneig de futbol entre les escoles. 

- Fer les reixes més altes perquè no surtin les pilotes al carrer 

- Posar algunes taules de ping-pong al pati. 

 

L’escola El Casal proposem: 

- Caldria arreglar les grades que hi ha en el camp de futbol, 

així podríem seure bé. 

- Posar xarxes a les porteries de futbol i a les cistelles de 

bàsquet. 

- Posar bancs al pati, lluny del camp de futbol, a la zona on ara 

fem les files 

 

L’escola La Immaculada proposem: 

- Pintar jocs diversos al terra: xarranca, mar,terra i cel, tres en 

ratlla... i pintar les línies per jugar a bàsquet i a futbol. Això ho 

faran els alumnes amb l’ajuda dels mestres. 

- Posar una taula de ping-pong en un racó del pati, terra de 

cautxú a la zona dels jocs dels més petits i algun joc com un 

tobogan, un balancí o cavallets amb molles.  

- Proposem que la direcció de l’escola i els tècnics de 

l’ajuntament parlin per veure com es podria fer. 



- També es proposa instal�lar un aparcament per a bicicletes, 

que sigui el mateix model per a totes les escoles, i que el 

faciliti l’Ajuntament. 

- Es poden pintar murals a les parets del pati. Això ho podem 

fer els alumnes amb l’ajuda del mestre de plàstica. Es pot fer 

com un taller a l’escola. 

 

A l’escola Sant Esteve hem proposat: 

- Fer les tanques més altes perquè no surtin les pilotes al carrer. 

- Posar un aparcament de bicicletes 

- Posar algunes taules de ping-pong al pati i altres jocs 

- Posar les xarxes a les porteries de futbol i a les cistelles de 

bàsquet 

 

Aquestes són les propostes que hem pensat al llarg del curs. 

Algunes creiem que es poden fer ara, abans que s’acabi el curs, 

com, per exemple, el torneig de futbol entre les escoles. Sobre la 

resta, algunes coses que tenen a veure amb reparacions es 

podrien fer durant les vacances d’estiu i altres, com pintar les línies 

dels camps d’esports o jocs tradicionals, es poden fer el curs que 

ve. 

Moltes gràcies. 


